
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα Γενικά Επιτελεία των 
Ενόπλων Δυνάμεων αξιολογούν αναλυτικά το σύστημα μεταθέσεων του προσωπικού 
και αναλαμβάνουν πρωτοβουλίες αναθεώρησής του, προτείνοντας λύσεις ώστε να ε-
ξυπηρετούνται τόσο οι υπηρεσιακές απαιτήσεις όσο και οι προσωπικές και οι οικογε-
νειακές ανάγκες των στελεχών. Πρακτικές αυθαιρεσίας και παρέκκλισης από τις διατά-
ξεις του νόμου δεν είναι ανεκτές εντός των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Τα ζητήματα μέριμνας είναι σταθερά στις προτεραιότητες του Υπουργείου      
Εθνικής Άμυνας (ΥΠΕΘΑ) και έχουν ήδη υλοποιηθεί πρωτοβουλίες για τη στήριξη όλων 
των κατηγοριών προσωπικού. Ειδικά ως προς την παροχή στέγασης και τη φροντίδα 
των τέκνων, υπάρχουν ήδη τα σχετικά προγράμματα τα οποία βρίσκονται σε εξέλιξη. 
Αυτονόητο είναι ότι η υποβολή κάθε σχετικής πρότασης προς την κατεύθυνση αυτή 
είναι ευπρόσδεκτη και αξιολογείται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 

Σχετικά, τέλος, με τις συνθήκες εργασίας και τα θέματα υγιεινής και ασφάλειας, 
το ΥΠΕΘΑ έχει υιοθετήσει και εφαρμόζει από σειρά ετών τα πλέον σύγχρονα διεθνή 
πρότυπα. 
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